
   
 
Karlskrona 2018-01-18 
 
Till landstingsfullmäktige 
 
Interpellation till landstingsråd Christel Friskopp 
 
 
Angående införandet av ASIH (Avancerad Sjukvård I Hemmet) 
 
Före sommaren 2017 fick personalen på berörda enheter i Karlshamn besked om att införandet 
av ASIH läggs på is. Rekryteringen till personal för ASIH har inte fungerat tillfredsställande bl.a. 
på grund av protester och motstånd mot så kallad rotationstjänstgöring. Enligt uppgift är det 
efter flera rekryteringsförsök inte klart med bemanning av ASIH. Detta tillsammans med att 
landstinget, enligt uppgift, inte kan konkurrera med kommunernas lönenivåer, gör att läget för 
ASIH behöver belysas.  
 
 
Mina frågor till landstingsrådet blir följande: 
 

1) När kommer ASIH att starta med den bemanning av läkare och sjuksköterskor som 

beslutats? 

2) Har du någon kommentar till eventuella löneskillnader mellan landstinget och 

kommuner? 

 
Alexander Wendt (M) 
 


